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commissie Ruimte | Besluitenlijst

Datum 25 september 2019
Locatie Gemeentehuis Zevenaar, patio 

Aanwezig
Voorzitter: dhr. H.T.W. Visser
Commissiegriffier: mevr. E.H. Hondelink-Rinsma
Leden: dhr. H.A. Bulten (Lokaal Belang); mevr. T.J.E.M. Riswick-Keultjes (Lokaal 

Belang); dhr. E.G.B.M. Buil (Lokaal Belang); dhr. F.B.M. Evers (CDA); dhr. 
B.J.F.M. van der Kroon (CDA); dhr. M.R.A. Lap (PvdA); dhr. R.A. Teunissen 
(VVD); mevr. M. Dunnink  (SP); dhr. E. Verkampen (D66); dhr. H.L.M. 
Meijer (Sociaal Zevenaar); dhr. M.C. Wikkerink (GroenLinks)

Collegeleden: mevr. B.M. Elfrink; mevr. C.M. Koers-de Graaf
Overige aanwezigen: -
Afwezig met kennisgeving: Dhr. E.R. van Essen (Lokaal Belang); dhr. W.J. Snelders (VVD)

1. Opening en vaststellen agenda

De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur en heet iedereen van harte welkom. De agenda wordt 
ongewijzigd vastgesteld. 

2. Inspraak

Er hebben zich geen insprekers gemeld. 

3. Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering

De besluitenlijst van de vergadering van 4 september 2019  wordt ongewijzigd vastgesteld.

4. Vaststellen termijnagenda en toezeggingen en moties

De raadsplanning en de overzichten toezeggingen en moties worden ongewijzigd vastgesteld.

5. Raadsvoorstel 2e Voortgangsrapportage 2019 (Z/19/334935)
De raad wordt voorgesteld:
1. de 2e Voortgangsrapportage 2019 vast te stellen;
2. het nadelige saldo van deze rapportage (€ 5.676.000) ten laste te brengen van het begrotingsresultaat 
2019. 
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In deze commissie komen de volgende programma’s aan de orde: 
2. Verkeer, vervoer en waterstaat
3. Economie
5. Sport, cultuur en recreatie (alleen de alinea’s die betrekking hebben op recreatie) 
7. Volksgezondheid en Duurzaamheid  (alleen de alinea’s die betrekking hebben op duurzaamheid) 
8. Volkshuisvesting, ruimtelijke ordening en stedelijke vernieuwing

Commissie
De fracties maken opmerkingen en stellen vragen over onder meer:
- de hoge ambitie van het aanleggen 2e viaduct 7Poort (2.1.1)
- achterstallig onderhoud wegen en of dit ingelopen kan worden (2.1.2.)
- verkeersonveiligheid door verkeerd gebruik fietsers rotonde N336 (2.1.4)
- vertraging ten aanzien van het verbeteren en verduurzamen openbare verlichting en wat te doen om dit 
in te lopen  (2.1.5)
- centrumafsluiting: het beperken van de openingstijden laden en lossen (2.2.1)
- criteria voor continuering Logistiek Innovatiehuis Achterhoek Liemers (3.1.1)
- economische visie Liemers en Zevenaar: de invullling van de 9% van Doesburg (3.1.3)
- bruisend maken centrum/herinrichten Raadhuisplein (3.2.3): voortgang, tijdstip van realisatie, al dan niet 
semi-permanente overkapping/vondst asbest oude gemeentehuis
- Halve Maan Lobith ook meenemen in herstructurering bedrijventerreinen  (3.2.5)
- stand van zaken resterende verkoop bedrijventerrein 7Poort (3.2.7)
- verbeteren toeristische informatievoorziening en promotie (3.4.2)
- toelichting ten aanzien van actualisatie bestaand beleid GREX (pag. 49)
- vrijetijdseconomie: het aantal speelplaatsen in de nabijheid van scholen en de vraag of er voor ieder kind 
op loopafstand een speelvoorziening is  (5.4) 
- bij oppakken kansen recreatie en toerisme (5.4.2) meer linies meenemen 
- de vraag waar 5.4.6 uitvoeren beleidsplan vrijetijdseconomie te vinden is; hier wordt op pagina 64 naar 
verwezen, maar is niet te vinden in het stuk
- update ten aanzien van fietsverbinding tussen Lobith en Elten (5.4.3)
- aanbestedingsbeleid invoeren circulaire economie in Zevenaar plus resultaten (7.2.1)
- aandacht energie neutraal maken eigen organisatie (7.2.2)
- concrete datum ten aanzien van deelname campagne Fairtrade (7.2.4)
- “op weg naar aardgasvrij Zevenaar”: de economische haalbaarheid van de doortrekking van het 
warmtenet vanuit Duiven in relatie tot de VANG-doelstelling en inzicht in de temporisering ervan; 
ontvangen van de onderzoeksresultaten VANG-doelstelling  (7.2.5) 
- afvalwater en waterhuishouding (7.4):  de voortgang/stand van zaken ten aanzien van waterhuishouding 
Giesbeek en de vraag of dit gerealiseerd gaat worden voor het einde van het jaar
- herinrichten BAT-terrein (8.2.1): de vraag of het lukt om voor het einde van dit jaar de beplanting en 
zonnepanelen op het dak te realiseren
- herontwikkeling Vestersbos Zevenaar (discussie IKC of woningen voor jongeren/starters, maar ook voor 
ouderen en de wijze  waarop de plannen uitgewerkt gaan worden (burgerparticipatie)) (8.3.1)
- rapportage ten aanzien van handhaving in de bouw 
- de capaciteit in de organisatie gelet op de vele activiteiten in 2020
- het ontbreken van het monumentenbeleid en de zorgplicht van de gemeente hierin (Huize Mathena)
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- het missen van de PAS (Programma Aanpak Stikstof) in de rapportage; heeft relatie met 
verduurzaamheid (warmtenet) en bouwprojecten en de vraag daarbij is wat het gemeentelijk beleid hierin 
is. 

College
Het college beantwoordt de gestelde vragen en doet de volgende toezeggingen:
- het college gaat nog na hoe het precies zit met de vondst van asbest in het oude gemeentehuis op het 
Raadhuisplein
- begin volgend jaar komt er een evaluatie richting de raad over de economische haalbaarheid van de 
doortrekking van het warmtenet vanuit Duiven (ook daarbij relatie tot de VANG-doelstelling)
- zodra het kabinet een uitspraak heeft gedaan over de PAS, zal hierover een informatieve 
raadsbijeenkomst georganiseerd worden  (gevolgen voor woningbouwprojecten, beleid gemeente) 
- er komt een schriftelijk antwoord op de gestelde vragen ten aanzien van de speeltuinen: wat is het 
aantal speelplaatsen in de nabijheid van scholen en is er voor ieder kind op loopafstand een speel-
voorziening
- nagegaan wordt hoe het zit met de logistieke regels ten aanzien van de tijdstippen van het laden en 
lossen  in het centrum
- er komt nog een bericht naar de raad over een nieuw circulair fietspad
- ten aanzien van de energieneutrale organisatie ontvangt de raad de energieprestatieladder

Conclusie
Het onderwerp wordt als BESPREEKSTUK doorgeleid naar de raadsvergadering.

6. Raadsvoorstel vaststellen Wegsleepverordening Zevenaar 2019 (Z/19/335863)
De raad wordt voorgesteld  om  de Wegsleepverordening Zevenaar 2019 vast te stellen.

Commissie:
De fracties maken opmerkingen en stellen vragen over onder meer:
- De vermelde postcode op pagina 2 bovenaan de verordening klopt niet. Verzoek deze aan te passen. 
- Communicatie: ruim van tevoren mensen informeren
- Aandacht voor inzage tarievenlijst en deze ieder jaar indexeren 

Conclusie
Het onderwerp wordt als HAMERSTUK  doorgeleid naar de raadsvergadering.

7. Stand van zaken A15/A12

Vanwege de importantie en impact van dit ruimtelijke project staat dit onderwerp als terugkerend 
onderdeel op de agenda. De portefeuillehouders informeren de commissie op hoofdlijn over de 
ontwikkelingen, voor de commissie is er gelegenheid tot het stellen van vragen en het voeren van 
onderling overleg.
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Het college doet mededelingen over: 
- de behandeling van de bezwaarschriften ten aanzien van de A15/A12 die in november plaatsvindt
- de afronding van het dubbelspoor door Prorail
- een 2e langzaam verkeer tunnel 
- de stand van zaken parkeerplaatsen Hengelder
- het resultaat verkeersonderzoek Edisonstraat die voor het einde van het jaar komt
- de stand van zaken MER ontsluiting Gelders Eiland

Commissie:
De fracties maken nog opmerkingen en stellen vragen over het feit dat de treinen nooit op tijd rijden en 
de grondverwerving t.b.v. de A12 (onteigening)

8. Stand van zaken duurzaamheid 

Vanwege de importantie en impact staat dit onderwerp als terugkerend onderdeel op de agenda. De 
portefeuillehouders informeren de commissie op hoofdlijnen  over de ontwikkelingen, voor de commissie 
is er gelegenheid tot het stellen van vragen en het voeren van onderling overleg.

Het college doet mededelingen over: 
- de concept-startnotitie RES (Regionale Energie Strategie): te plannen bijeenkomsten/ruimte-ateliers; 
RES volgende week in portefeuillehouderoverleg, daarna naar de gemeentes
- de informatieve raadsbijeenkomst op 30 oktober a.s. inzake omgevingsvisie in relatie tot duurzaamheid 
waarvoor de commissie en raad van harte zijn uitgenodigd

9. Punten van orde commissie

Er zijn geen punten van orde ingediend.

10. Mededelingen portefeuillehouders (college)

Het college doet mededelingen over:
- het aanvaarde amendement van 3 juli jl. ten aanzien van de Liemerse economische visie en de daarin 
opgenomen kosten van de programmamanager; het portefeuillehoudersoverleg, met name Duiven en 
Westervoort, hebben een andere visie en zien daar geen noodzaak toe, waardoor het lastig is om het 
amendement uit te voeren omdat het een gezamenlijke visie betreft. Op het voorstel van de voorzitter 
om dit in de raad aan de orde te stellen zegt het college toe op de ontstane situatie en de uitvoering van 
het amendement terug te komen richting de raad. 
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11. Rondvraag

Commissie
De fracties stellen vragen over onder meer:
- het salaris van de directeur van Leisurelands (vooraf schriftelijk ingediend)
- het zonnepanelen-project fruitteler Babberich (subsidie) 
- de sluitingstijden van de weekmarkt
- het bespreken van het realiseren van openbare toiletten bij de Breuly in deze commissie op verzoek van 
de fractie van Lokaal Belang; de voorzitter stelt de fractie van Lokaal Belang voor hiervoor een Punt van 
Orde voor de volgende vergadering in te dienen
- proef trolleybus Arnhem-Zevenaar
- verdeling bouwgronden bedrijventerreinen in het kader van de RPW (Regionaal Programma 
Werklocaties) en het feit dat Zevenaar 20 ha is kwijtgeraakt terwijl Doesburg die erbij heeft gekregen en 
die gronden niet kan uitgeven

College
Het college beantwoordt de gestelde vragen en doet de volgende toezeggingen:
- 8 oktober komt er een feitenrelaas ten aanzien van het salaris van de directeur van Leisurelands en deze 
zal dan met de raad gedeeld worden
- de verdeling van bouwgronden bedrijventerreinen in het kader van de RPW (Regionaal Programma 
Werklocaties) waarbij  Zevenaar 20 ha is kwijtgeraakt en Doesburg 20 ha erbij heeft gekregen die niet 
uitgegeven wordt zal in het volgende portefeuillehoudersoverleg door het college aan de orde worden 
gesteld.

De fractie van de SP laat weten de ingediende vragen inzake het salaris van de directeur van Leisurelands 
te willen laten staan tot het moment dat het feitenrelaas boven water is gekomen en ontvangt graag een 
reactie van het college hierop. 

12. Sluiting

De voorzitter sluit onder dankzegging de vergadering om 21.00 uur.


